
Què en penses de la 
pacificació del carrer Gallecs?
Un debat impulsat per l’AFA de l’Escola Àngels Garriga



Introducció



L’ estiu de 2021, l'Ajuntament de Barcelona ha 
actuat d'una manera tàctica sobre el carrer Gallecs. 
La Comissió de Camí Escolar de l'AFA de l'Escola 
Àngels Garriga va fer un recull d'opinions 
(avantatges, problemes, propostes...) de les 
mesures aplicades. L'objectiu d'aquest debat és 
elaborar un informe que reflexi l'opinió de la 
comunitat educativa per tal de fer-lo conèixer al 
Districte d'Horta-Guinardó.



Del 14 d’octubre al 6 de novembre de 2021, es 
recullen comentaris i valoracions de tota la 
comunitat escolar a través del Participa, la 
plataforma digital de participació impulsada per 
l’AFA de l’Escola Àngels Garriga

https://participa.angelsgarriga.net/








Alguns comentaris



“Cal una pacificació de debó. Si hi ha 
un pla a Barcelona que en 10 anys s'ha 
de pacificar 1 de cada 3 carrers, doncs 
el c/ gallecs i tots els carrers on hi ha 
centres educatius han de ser 
prioritaris”



“Convindria fer el carrer Gallecs: carrer 
sense sortida, quedant tallat davant 
l’escola i fins al carrer Trèvol d’ús 
exclusiu per vianants on els infants 
puguin gaudir tant en horari escolar 
com extraescolar amb les seves 
families”



“Lo más peligroso de todo es que los 
niños y niñas se han habituado a 
utilizar la calle como espacio de juego 
pero no son concientes de que la 
calle se corta a unas horas 
convenidas”



“La sensació és que s'ha aplicat un 
model estàndard que no té en compte 
les característiques del carrer ni les 
necessitats de l'escola, i sobretot de la 
canalla.”



“La barana metàl.lica i el desnivell amb 
l'acera ho fan força impracticable, o 
bé pugen el nivell de l'acera o de tota 
la calçada. Unes jardineres i uns bancs 
també ajudarien a millorar-ho”



“Voldria remarcar la importància dels 
bancs per a les persones grans i 
també per les mares que sovint hem 
de donar el pit als germans/es i no 
tenim un lloc per seure que no sigui el 
terra”



“Crec que s'ha de felicitar la comissió 
de l'AFA que hi ha lluitat i tothom de 
l'escola qui hi hagi posat el seu 
esforç.”



Resultats



● Hem participat un total de 24 persones amb 
27 comentaris. 

● En general, es valora positivament l'inici de la 
pacificació del carrer però alhora es senyala 
clarament millorable (el 67% considera que les 
actuacions desenvolupades fins ara són 
insuficients). 



● Les principals demandes estan relacionades 
amb la nova problemàtica que genera la 
barana continua (54%), la peatonalització total 
del carrer (52%), la manca de mobiliari urbà 
(41%), i  jardineres (37%) i la necessitat d'arbres 
per millor el confort tèrmic del carrer (26%).

● Altres comentaris apunten a l'ampliació dels 
horaris de tall de carrer (15%), i a la manca de 
pintada que identifiqui clarament l'entorn 
escolar (11%)



Consulta  tots els comentaris al Participa

Tens dubtes o comentaris sobre el debat? Escriu-nos a 
participa@angelsgarriga.net

https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/AFA/f/2256/debates/947


Escola Àngels Garriga

https://agora.xtec.cat/ceipangelsgarrigabcn/
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